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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikorra és hány sávban készül el a 8. sz. főútvonal Körmend-országhatár közötti
szakasza?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Molnár
Csaba Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Miniszter Úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Tervezés alatt van 8-as számú főközlekedési útvonal Körmend-országhatár közötti szakasza, a
térség lakóit azonban az érdekli, hogy mikorra épül meg, és hány sávos lesz az autópálya ,
mely jelentős gazdasági fejlődést eredményezne a térségben .

Kérem, válaszoljon !

• Mikorra és hány sávban készül el a 8 . sz. főútvonal Körmend-országhatár közötti
szakasza?



Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008, december 20 .

Bebes István
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